Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & KIn Office

Room 203 Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808 E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk hikps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201 Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525 E-mail: external@hkssf.org.hk

N.T. Office

Room 102 Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821 E-mail: nts@hkssf.org.hk ntpsac@hkssf.org.hk

學生運動員註冊系統 將於 1 月 5 日暫停服務

學生運動員註冊系統 (STAR 系統) 將於 2024 年 1 月 5 日 (星期五) 晚上 6 時至晚上 7 時進行維護工程,屆時系統將會暫停服務,包括:

- 網上 及 流動應用程式服務
- 學生運動員註冊證申請
- 非本校教職員領隊申請
- 密碼重設
- 以流動應用程式管理或展示電子註冊證(只適用於中學)

如有任何查詢,請致電 2711 9182 (港九地域) 或 2711 2823 (新界地域) 與本會職員 聯絡。

不便之處,敬請見諒。

中國香港學界體育聯會 謹啟

二零二四年一月四日

4th January 2024

Temporary Suspension of STAR System on 5 January

The Student Athletes Registration System (STAR System) will be temporarily suspended for <u>system maintenance on 5th January 2024 (Fri) from 6:00p.m. to 7:00p.m. The following services will be temporarily unavailable:</u>

- Access to Online and Mobile App
- Application for Student Athletes Registration
- Application for Team Manager (non-staff member)
- Password Reset
- Manage and Present E-card through Mobile App (Only applicable to secondary schools)

We apologise for any inconvenience caused. For enquiries, please contact the Secretariat at 2711 9182 (HK Island & Kowloon) or 2711 2823 (New Territories).

The Schools Sports Federation of Hong Kong, China